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A Csereháti Bérlők Egyesületénél néhány hete derült ki, hogy a lakók által befizetett
pénzösszegekkel az adminisztrátor nem tud elszámolni: a polgármesteri hivatal ellenőrzést
végeztetett a lakószövetségnél, és egyelőre úgy néz ki, hogy több mint 170 ezer lej hiányzik a
kasszából.

  

„Valóban létezik rendőrségi feljelentés az ügyben, a nyomozást elkezdte a székelyudvarhelyi
rendőrség gazdasági osztálya sikkasztás (delapidare) jogcímen, ám ez a kezdeti fázisában van,
több konkrétum egyelőre nem ismert" – közölte portálunkkal Gheorghe Filip sajtószóvivő.

  Kecskére káposztát?
  

Sarkadi Zoltán, a Csereháti Bérlők Egyesületének elnöke megkeresésünkre elmondta, hogy ő
akkor szembesült a helyzettel, amikor hivatal ellenőre tájékoztatta arról, hogy hiány van a
kasszában.

  

"Nekem effektív nincsen a pénzhez hozzáférésem, ezt a kasszás és az adminisztrátor rendezi,.
Soha nem voltam bent a kasszában, nem ez a feladatom. Amikor megtudtam, csináltunk egy
kasszaellenőrzést a könyvelőnővel együtt, s akkor azt mondtuk, hogy van egy bizonyos idő,
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amíg a hiányzó összeget visszatehetik.

  

Ez egy csütörtöki napon volt, hétfő déli 12 óra volt a határidő. A kasszásnő azt nyilatkozta
írásban, hogy visszateszik a pénzt, mert az történt, hogy bevételezték a pénzt és nem mindig
tették be a bankba.

  

Hétfőn megállapítottuk, hogy nincs a kasszában a pénz. Kedden kértem egy banki kivonatot, ott
sem volt, aznap délelőtt 10 órakor rendőrségi feljelentést tettem. Nyilatkozatot adtam, azóta
nem tudom, hogy milyen stádiumban van az ügy" – mondta Sarkadi.

  

  

Továbbá elmondta, hogy az eset óta két közgyűlést tartottak a lakók, de egyiken sem volt jelen
a tagság fele, így nem volt döntőképes. A következőt október 29-re hívták össze, azon az új
adminisztrátort választanak T. Zsigmond helyére.
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Az adminisztrátor és a pénztárosnő (információnk szerint ő T. Zsigmond felesége) a hiány
kiderülése után beadták felmondásukat, helyüket a lakók egyesülete által kijelölt új kasszás tölti
be.

  

"A gázszolgáltatóval, az Electricával napirenden vagyunk, van egy elmaradásunk az AVE
Hargita és a vízszolgáltató Aqua Nova felé, utóbbiból már törlesztettünk" - ecsetelte a közös
pénzügyi helyzetet Sarkadi.

  Visszafizetik a pénzt
  

Arra a kérdésre, hogy mi lehet a megoldás az ügyben, Sarkadi úgy válaszolt, hogy az
adminisztrátor ügyvéd jelenlétében arról nyilatkozott írásban, hogy a pénzt visszafizetik.

  

"A nyilatkozat szerint ő és a kaszásnő vállalják azt, hogy visszafizetik az összes hiányt, csak
kértek egy könyvelőségi szakvéleményezést. Vállalták, hogy az összeget, amit az megállapít,
vissza is fizetik. Ez most folyamatban van, ki kell választani, közös megegyezéssel, hogy kik
legyenek benne ebben a szakvéleményezést elvégző csoportban.

  

Felvállalták az is, hogy kifizetik a kivizsgálást is. Ezt nyilatkozták írásban, amit eljuttattak a lakók
egyesületéhez, a polgármesteri hivatalhoz, illetve a rendőrséghez.- tette hozzá.
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  Megkérdeztük az elnököt arról is, hogy a pénzes-ügy mennyire keltett indulatokat a 273 bérlőtszámláló csereháti lakóközösségében?  „Az emberek megijedtek, ez érthető, mert mindannyiunk pénzéről van szó. Vannak reakciók,van, aki erőteljesebben reagál, van, aki higgadtabban. Személyfüggő, egyiket sem lehet elítélni.Én azt mondtam, hogy mindenki a saját lelkiismerete szerint döntse el, hogy fogmegnyilvánulni" – mondta az elnök.  A hivatal csak javasolhat
  

Az ügyről Benedek Árpád Csaba alpolgármestert is megkérdeztük. Véleménye, hogy nem
megfelelő végzettséggel és tapasztalattal rendelkező végezték az adminisztrátori és pénztárosi
teendőket, a lakószövetség emberei a jelek szerint a megfelelő törvénykezést sem ismerték,
nem tudták alkalmazni azt.

  

A hivatal pénzügyi ellenőre az idén három lakószövetséget ellenőrzött, a csereháti volt a
harmadik. Ott hiányosságot észlelt, ezt jelezte, ezután az elnök és a könyvelő hoztak egy
nyilatkozatot, hogy pénzügyi hiány van.

  

Az alpolgármester szerint a hivatal csak javaslatot tehet az ügyben, mert a lakók egyesületének
tagjai a hivatal tulajdonában levő lakásokat bérlik.
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  Benedek is tud a rendőrségi feljelentésről és a jelenleg folyó kivizsgálásról.  "Információim szerint az adminisztrátor és a pénztáros férj és feleség, de ugyanakkor azaktákból kiderült, hogy T. Zsigmond alelnöke az egyesületnek, nem adminisztrátora, szóvalbonyolult az ügy. Szerintem felületesek voltak, minden mindennel össze van keveredve.  Lehet könyvelési hiba is a dologban, az is megtörténhetett, hogy az adminisztrátor kifizetettbizonyos dolgokat, de a számlák eltűnhettek, mert nem voltak benne a könyvelésben. Úgy nézki, hogy júliusig ki volt minden fizetve, különben már leállítottak volna szolgáltatásokat" –mondta Benedek.  Hozzáfűzte, hogy tudomása szerint T. Zsigmond új könyvelőségi ellenőrzést kért. „Nem tudommegérteni, hogy hiányozhat ennyi pénz. Szerintem a legnagyobb baj az, hogy nem értettekhozzá. A hivatal számára most az a legfontosabb, hogy működjön az egyesület, hogy ki tudjákfizetni a számláikat" – zárta nyilatkozatát az alpolgármester.
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